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در نامه ای به شورای امنیت تأکید شد

نقش فعال ایران
در ارتقای صلح و امنیت بین الملل

سفیر و نماینده دائم ایران نزد سازمان ملل متحد در نامه ای به شورای 
امنیت ادعاهای رژیم صهیونیستی علیه ایران را رد و تأکید کرد: جمهوری 
اسلامی ایران از طریق مشارکت سازنده خود در حوزه های مختلف، نقش 

فعالی در ارتقای صلح و امنیت بین المللی ایفا کرده است.
امیرسعید ایروانی، سفیر و نماینده دائم ایران نزد سازمان ملل متحد در نامه ای 

به شورای امنیت ادعاهای رژیم صهیونیستی علیه ایران را رد کرد.
به گزارش مهر، در این نامه در پاســخ به نامه مورخ ۱۹ آوریل ۲۰۲۴ نماینده 
رژیم اسرائیل در سازمان ملل متحد که در آن، نماینده رژیم اسرائیل بار دیگر به 
دروغ و با توسل به اطلاعات نادرست اقدام به ایراد اتهامات بی اساسی علیه جمهوری 

اسلامی ایران نمود، خاطرنشان شده است:
۱. جمهوری اســلامی ایران تمامی اتهامات بی اساس مندرج در نامه مزبور را 
صریحاً و قاطعانه رد می کند. برخلاف چنین ادعاهای بی اساسی، جمهوری اسلامی 
ایران پیوسته حقوق بین الملل را رعایت کرده، به اصول منشور سازمان ملل متحد 
پایبند بوده و از قطعنامه های شورای امنیت سازمان ملل تبعیت نموده است. علاوه بر 
این، جمهوری اسلامی ایران از طریق مشارکت سازنده خود در حوزه های مختلف، 

نقش فعالی در ارتقای صلح و امنیت بین المللی ایفا کرده است.
۲. جمهوری اسلامی ایران در مکاتبه های پیشین خود در تاریخ ۱۳ و ۳۰ آوریل 
S/۲۰۲۴/۳۰۵-S/۲۰۲۴/۳۴۹( ۲۰۲۴(، صراحتاً اعلام داشــت که اقدام ۱۳ آوریل 
۲۰۲۴ مستقیماً و به طور رسمی توسط ایران و در پاسخ به تجاوزات نظامی مکرر 
رژیم اسرائیل، به ویژه حمله نظامی این رژیم در تاریخ اول آوریل ۲۰۲۴ علیه اماکن 
دیپلماتیک کشورم در دمشق، پایتخت جمهوری عربی سوریه، صورت پذیرفته است. 
اقدام جمهوری اســلامی ایران ضروری، مشروع و کاملًا در راستای حق ذاتی آن 
برای دفاع از خود ذیل منشور سازمان ملل متحد بود. این اقدام تنها اهداف نظامی 
را هدف قرار داد و با دقت و با اطلاع قبلی برای جلوگیری از آســیب غیرنظامیان 
انجام شــد. مایلم تاکید کنم که هیچ یک از گروه های مقاومت در اقدام مشــروع 
جمهوری اسلامی ایران دخیل نبوده و هرگونه ادعا در این خصوص، مردود است.
۳. برخلاف ادعای رژیم اسرائیل، جمهوری اسلامی ایران در منطقه نیروهای 
نیابتی ندارد؛ هیچ فرد، گروه یا ملتی تحت دستور ایران فعالیت نمی کند. علاوه بر 
این، گروه های مقاومت نیابتی نیستند. این گروه ها، گروه های مشروع و قانونی هستند 
و تنها به مبارزه با اشــغالگری و تجاوز رژیم اســرائیل در غزه، دیگر سرزمین های 
اشغالی فلســطین و همچنین علیه نیروهای اشغالگر در دیگر کشورهای منطقه 
می پردازند. بنابراین، تلاش رژیم اسرائیل برای برچسب زنی به آنها به عنوان گروه های 
»نیابتــی«، تنها برای پنهان کردن و توجیه اقدامات تجاوزکارانه و بی ثبات کننده 

خود در منطقه است.
۴. نمی توان این واقعیت را انکار کرد که رژیم اســرائیل با چنین ید و ســابقه 
طولانی در نقض آشکار قوانین بین المللی، منشور سازمان ملل متحد و قطعنامه های 
شورای امنیت سازمان ملل متحد، کماکان به  عنوان مهم ترین تهدید علیه صلح و 
امنیت بین المللی به شمار می رود. هرگونه تلاش مذبوحانه این رژیم برای پوشاندن 
این واقعیت از طریق اطلاعات نادرست، جریان سازی یا ایراد اتهامات بی اساس علیه 
دیگران، بیهوده و بی اساس است. رژیم اسرائیل نمی تواند مسئولیت مستقیم و کامل 
خود را در قبال کشتار و فاجعه انسانی جاری در غزه که جملگی خلاف قطعنامه های 
شورای امنیت سازمان ملل متحد هستند، انکار نماید. نمونه بارز بی اعتنایی مداوم 
رژیم اسرائیل به قطعنامه های شورای امنیت سازمان ملل در قطعنامه ۲۷۲۸ شورای 

امنیت )۲۰۲۴( است که خواستار آتش بس فوری در نوار غزه است.
علی رغم درخواســت های صریح شــورای امنیت، این رژیم اشغالگر به جنگ 
بی رحمانه خود علیه مردم فلسطین و حملات نظامی خود در رفح ادامه می دهد 
و آشکارا و به صورت تحقیرآمیزی خواسته های شورای امنیت را نادیده می انگارد.

۵. رژیم اشــغالگر باید در نهایت مســئولیت کامل عواقــب اقدامات خود را 
برعهده بگیرد. شورای امنیت می بایست به اقدامات بی ثبات کننده و غیرمسئولانه 
رژیم اسرائیل و همچنین جنایات این رژیم علیه مردم فلسطین و سایر ملت های 
منطقه رسیدگی نماید؛ این اقدامات تهدیدی واقعی برای صلح و امنیت منطقه ای 

و بین المللی بوده و توجه فوری و اقدام قاطع شورای امنیت را می طلبد.
۶. مایلم از فرصت استفاده کرده و اتهامات بی اساس و لفاظی های تحریک آمیز 
نماینده رژیم اسرائیل علیه کشورم و مقامات عالی رتبه ایران در جریان نشست مورخ 
اول مه ۲۰۲۴ مجمع عمومی ســازمان ملل متحد پیرامون بررسی تصمیم ایالات 
متحده آمریکا در خصوص وتوی پیش نویس قطعنامه شورای امنیت درباره عضویت 

کامل کشور فلسطین در سازمان ملل، را قویاً محکوم و رد کنم.
هدف از این گونه ادعاهای بی اســاس، سخنان نفرت انگیز و نیز مقصر دانستن 
سازمان ملل و مقامات آن، صرفاً منحرف نمودن توجه بین المللی از جنایات شنیع 

و نسل کشی مداوم این رژیم آپارتاید علیه مردم فلسطین در نوار غزه است.
امیر واحدی:

نیروی هوائی ارتش
امروز از هر زمان دیگری آماده تر است

فرمانده نیروی هوائی ارتش جمهوری اســلامی ایران گفت: نیروی 
هوائی ارتش امروز از هر زمان دیگری آماده تر اســت و ما آمادگی داریم 
که به صورت شــبانه روزی از این مرز و بوم در برابر تهدیدات دشمنان 

ایستادگی کنیم.
امیر حمید واحدی، فرمانده نیروی هوائی ارتش جمهوری اســلامی ایران در 
بیست و سومین دوره رزم مقدماتی نخبگان مرکز آموزش ۰۱ شهیدان سرباز نیروی 
زمینی با اشاره به نام گذاری نیروی هوائی ارتش به نام »نیروی الهی« از سوی امام 
خمینی)ره( اظهار داشــت: این نام گذاری معمار کبیر انقلاب اسلامی وظیفه همه 

ما را در این نیرو صد چندان کرده است.
امیر سرتیپ واحدی، در ادامه به اقدامات منافقین در بدو پیروزی انقلاب اسلامی 
اشاره و عنوان کرد: یکی از خیانت های منافقین، مطرح کردن موضوع انحلال ارتش 

بود که با درایت حضرت امام خمینی)ره( این توطئه دشمنان خنثی شد.
به گزارش مهر، فرمانده نیروی هوائی ارتش نقش این نیرو را در ابتدای جنگ 
تحمیلی بی بدیل و کلیدی توصیف کرد و افزود: نیروی هوائی در تمام طول هشت 
سال دفاع مقدس یا نوک پیکان عملیات ها بود و یا پشتیبانی کننده آنها. این نیرو 
عملیات های بسیار زیادی در طول جنگ انجام داد و به لطف خدا و با غیرت کارکنان 

از تمام اینها سربلند بیرون آمد.
وی سپس به تشریح عملیات پیچیده »حمله به اچ ۳« پرداخت و گفت: عملیات 
حمله به اچ ۳ هنوز در بسیاری از دانشگاه های نظامی دنیا به عنوان یک عملیات 
هوائی بسیار پیچیده و منحصر به فرد تدریس می شود. طی کردن مسافت بسیار 
زیاد با جنگنده اف ۴، انجام ســه مرحله سوخت گیری هوائی و انهدام بیش از ۵۰ 
فروند هواپیمای عراقی روی باند در دورترین نقطه خاک عراق از مرزهای کشورمان، 

این عملیات را منحصر به فرد کرده است.
امیر واحدی تأکید کرد: نیروی هوائی ارتش امروز از هر زمان دیگری آماده تر 
است و ما آمادگی داریم که به صورت شبانه روزی از این مرز و بوم در برابر تهدیدات 

دشمنان ایستادگی کنیم.
فرمانده نیروی هوائی ارتش به عملیات »وعده صادق« نیز اشاره و بیان کرد: 
رژیم صهیونیستی در حمله به ساختمان کنسولگری کشورمان در سوریه مرتکب 
خطای بدی شد و باید جواب دندان شکنی دریافت می کرد. وقتی روحیه همکارانم 
در نیروی هوائی را دیدم، به آینده این نیرو امیدوارتر شــدم؛ چون تمام چهره ها 

مصمم و بدون واهمه از دشمن همه پای کار این عملیات بودند.
وی همچنین خطاب به کارکنان وظیفه نخبه گفت: شما نخبگان این کشور 
هستید و ما در نیروی هوائی به تخصص شما نیاز داریم. بدانید که آینده ساز این 
کشور شما هستید و یک لحظه ایستادن و کند حرکت کردن در مسیر پیشرفت 

ایران ممکن است سال ها باعث عقب افتادگی شود.
امیر واحدی با اشاره به توطئه های دشمنان در زمینه فرار مغزها و نخبگان از 
کشور، خاطرنشان کرد: نخبگان عزیز، باید بدانید که چرخ اقتصاد، صنعت و فرهنگ 
این کشــور به دستان شما حرکت می کند؛ لذا مواظب تبلیغات دروغین دشمنان 

باشید و تا می توانید در خدمت این کشور و مردم باشید.

درمکتب امام

ریشه جنایت ها در طول تاریخ
همه می دانید دنیا الآن چه خبر اســت و بر بلاد مســلمان ها چه 
می گذرد و بر کشــورهای مظلوم چه ظلم ها واقع می شود، اساس همه 
اینها همان حب مسند و ریاست است. حب قدرت است که آمریکا را وادار 
می کند که این جنایتهایی که در طول تاریخ بی سابقه است، انجام بدهد.
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برگزاری مراسم تحلیف قضات جدیدالورود
با حضور رئیس قوه قضائیه

در حیاط دولت چه گذشت؟

از تأكید سخنگوی دولت به بانک ها برای پرداخت تسهیلات تکلیفی
تا تأمین ارز برای خرید تجهیزات مربوط به ایثارگران 

وزرا و مســئولان ارشــد دولت با حضور در حیاط دولت و جمع اهالی رسانه به سؤالات 
خبرنگاران پاسخ دادند.

صبح چهارشنبه، پس از برگزاری نشست هیئت دولت به ریاست آیت الله رئیسی، وزرا و مسئولان ارشد 
دولت با حضور در حیاط دولت و جمع اهالی رسانه به سؤالات خبرنگاران پاسخ دادند.

اسماعیلی:نمایشگاهکتابامسالبرایاولینباردر۱۵۰هزارمتربرگزارمیشود
محمدمهدی اسماعیلی، وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در حاشیه جلسه هیئت دولت ضمن تبریک 
فرارسیدن ایام دهه کرامت، به افتتاح نمایشگاه بین المللی کتاب تهران در مصلی امام خمینی)ره( اشاره 
کرد و گفت: نمایشگاه امسال برای اولین بار در ۱۵۰ هزار متر در حال برگزاری است و بیش از ۲۵ کشور 

و هزاران ناشر در نمایشگاه حضور دارند.
به گزارش فارس، وی گفت: از ۲۷ اردیبهشت اعزام به حج واجب را خواهیم داشت و بیش از ۸۷ زائر 
ایرانی حضور خواهند داشــت و دولت با تمهید همه مقدمات تلاش دارد یک حج واجب با رویکردی که 

رهبرانقلاب فرمودند، برگزار شود.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی اظهار داشت: در سند تحول دولت مردمی و در ۵ رویکرد کلان موضوع 
توجه به صنایع خلاق فرهنگی را اولویت خود قرار دادیم، با مصوبه ای که رئیس جمهور ابلاغ فرمود در حال 

تدوین اساسنامه مجموعه شرکت شهرهای دانش بنیان و صنایع خلاق فرهنگی هستیم .
وزیرارتباطات:سایتهاینسلپنجمکشوربهبیشاز۱۵۰۰سایتخواهدرسید

عیسی زارع پور، وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات نیز در حاشیه حیاط دولت  گفت: توسعه ارتباطات 
نســل پنجم را در دستور کار خود قرار دادیم، در همین راستا هفته آینده برنامه داریم که طی آن تعداد 

سایت های نسل پنجم کشور به بیش از ۱۵۰۰ سایت خواهد رسید.
وی افزود: هدف گذاری ما این است که امسال تعداد سایت های نسل پنجم کشور به بیش از ۵ هزار برسد.

زارع پور گفت: در ســفر رئیس جمهور به اســتان قم، شهر قم و ۶ شهر دیگر استان قم تحت پوشش 
فیبر نوری قرار می گیرند.

وی افزود: با اضافه شدن قم، آمار تحت پوشش فیبر نوری به ۷.۵ میلیون خانوار در کشور می رسد. 
امسال حداقل آمار تحت پوشش فیبر نوری به ۱۴ میلیون خانوار در کشور خواهد رسید.
دهقان:داراییجمهوریاسلامیایراندرعراقبلوکهنشدهاست

همچنین، محمد دهقان، معاون حقوقی رئیس جمهور در حاشــیه هیئت دولت اظهار کرد: دارایی 
جمهوری اسلامی ایران در عراق بلوکه نشده، بلکه برخی مراودات پولی و مالی بین ایران و عراق وجود دارد 
که با گفت وگو بین مقامات دو کشور همیشه حل شده و مشکلی در این زمینه که لاینحل باشد، نداریم.

وی درباره مطالبه جهانی تحریم رژیم صهیونیســتی در المپیک، گفت: ما یک فهرستی از اقدامات 
رژیم صهیونیســتی را با مشارکت ســازمان های مردم نهاد تهیه کرده ایم که جلسات ما با این سازمان ها 

همچنان ادامه دارد.
معاون حقوقی رئیس جمهور عنوان کرد: در همین زمینه روز سه شــنبه جلســه ای برگزار شــد و 
مستندســازی درخصوص اقدامات و جنایات رژیم صهیونیستی صورت گرفت تا از ظرفیت سازمان های 

مردم نهاد داخلی استفاده کنیم.
وزیرعلوم:توسعۀدانشگاههابراساسنیازخواهدبود

محمد علی زلفی گل، وزیر علوم، تحقیقات و فناوری نیز در جمع خبرنگاران گفت: طرح آمایش آموزش 
عالی را مرحله به مرحله پیش می بریم و سعی می کنیم توسعه بر اساس نیاز باشد.

وی افزود: رئیس کل بانک مرکزی در زمینه ارز دانشــجویی بســیار با سخاوت عمل می کند و برای 
تسهیل تخصیص ارز دانشجویی پیشنهاداتی را ارائه کرده است.

وزیر علوم، تحقیقات و فناوری عنوان کرد: در مورد دانشگاه هایی که کمبود دانشجو دارند تغییر رویکرد 
می دهیم یا با دانشگاه های دیگر ادغام می کنیم.

بهادریجهرمی:دولتدرحوزهتسهیلاتتکلیفیباکسیشوخیندارد
علاوه بر اینها، علی بهادری جهرمی، سخنگوی دولت در حاشیه هیئت دولت، به افزایش حجم صادرات 
و واردات نسبت به سال گذشته اشاره کرد و گفت: تراز تجاری فروردین نسبت به سال های گذشته افزایش 
یافته است و حتی تراز تجاری هم مثبت شده است. وی درباره برنامه های دولت درباره تسهیل روند ازدواج 
گفت: در حوزه تسهیلات تکلیفی، نگاه دولت روشن است و با کسی شوخی ندارد. یعنی هم در جلسات 
شورای عالی مسکن و هم عملکرد سازمان مالیاتی در حوزه ای که قانون ضمانت اجرائی را برای عدم پرداخت 

تسهیلات مسکن پیش بینی کرده و هم در اصلاح ترازنامه بانک ها، نگاهش روشن است.
سخنگوی دولت افزود: بنابراین اگر بانک ها برنامه اصلاحی را رعایت نکنند، تصمیم گیری لازم اتخاذ 

می شود.
قاضیزادههاشمی:مسئلهتأمینارزبرایخریدتجهیزاتمربوطبهجانبازانوایثارگران

پساز۱۰سالبهنتیجهرسید
همچنین، سید امیر قاضی زاده هاشمی، رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران در حاشیه نشست هیئت 
دولت  گفت: دولت و مجلس کمک کردند جداول بودجه هم ابلاغ شد تا رشد قابل قبولی در پرداختی های 
مربوط به خانواده های شهدا و ایثارگران داشته باشیم. وی افزود: در جدول تخصیص منابع ارزی، ارز ترجیحی 

برای تجهیزات و داروهای ایثارگران و جانبازان تخصیص یافت.
رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران بیان کرد: این مسئله پس از ۱۰ سال به نتیجه رسید.

اوجی:وزارتنفتمعطلخارجیهانخواهدماند
جــواد اوجی، وزیر نفت نیز در حیاط دولت گفت: وزارت نفت دولت مردمی نشــان داده که معطل 

خارجی ها و برجام نبودیم و از ظرفیت توان پیمانکاران و سازندگان داخلی استفاده کردیم.
وی افزود: امروز بیش از ۳۰۰ پروژه و طرح نیمه تمام  و شروع عملیات های اجرائی را در دست داریم 
که بیش از ۱۲۰ میلیارد دلار است و آثار این  پروژه ها را شاهد هستیم. پروژه های بزرگی را سال گذشته 

منعقد کردیم. در این نمایشگاه بین المللی تمامی شرکت های توانمند داخلی حضور یافته اند.
اوجی تاکید کرد: ســال گذشته رشد ۲۰ درصدی را در رشد اقتصادی گروه نفت و  گاز شاهد بودیم 
که بی نظیر بود. در برنامه هفتم برنامه داریم تولید نفت را به بیش از ۵.۵ میلیون بشکه و  گاز را به بیش از 

یک میلیارد و ۲۵۰ میلیون متر مکعب برسانیم.
وزیرکار،تعاونورفاهاجتماعی:حداقلحقوقودستمزدکارگرانتغییرنمیکند

افزون بر اینها، صولت مرتضوی، وزیر کار، تعاون و رفاه اجتماعی در حاشیه جلسه هیئت دولت درباره 
اصلاح حقوق کارگران، گفت: چه کسی گفته سه جانبه گرایی در حقوق کارگران باید حذف شود؟ تحت 
هیچ شرایطی سه جانبه گرایی حذف نمی شود. وی افزود: موضوعی را نمایندگان کارگران مطرح می کردند که 
اساساً در طول دوران، جانب کارفرمایان از سوی شورای عالی کار گرفته می شود و ما گفتیم به خاطر اینکه 
چنین شبهه ای پیش نیاید، خیلی بهتر است که کار را به مجلس بسپاریم که نمایندگان آحاد مردم آنجا 
حضور دارند و تعداد قابل توجهی از نمایندگان نیز کارگر هستند و راحت تر می توانند نیازها را بررسی کنند.

مرتضوی خاطرنشان کرد: حداقل حقوق و دستمزد را در شورای عالی کار تصویب کردیم و تغییری در 
حداقل حقوق و دستمزد ایجاد نمی شود و برای سال آینده تصمیمات لازم اتخاذ می شود.
خبروزیردادگستریدربارهدرآمدواشتغالوکلایدادگستری

امین حسین رحیمی، وزیر دادگستری نیز در حاشیه هیئت دولت در جمع خبرنگاران گفت: اصلاحات 
ویراشی در قانون جرائم راهنمایی و رانندگی را در دستورکار داریم.

وی ادامه داد: طبق اصلاحات در دست انجام، جرایم ریالی تخلفات حادثه ساز به خصوص جرائمی چون 
سبقت ممنوع در جاده های یکطرفه، عبور از چراغ قرمز و رانندگی در حالت نامتعارف چندین برابر افزایش 
یافته است. وزیر دادگستری با اشاره به تخلفات انجام شده در بخش خرده فروشی ها و تشدید بازرسی ها، 
گفت: براســاس بحث ها و تصمیمات وزارت صمت با ایجاد پست قائم مقامی در امور بازرگانی، کنترل بر 
شــرکت ها، کارخانه های و خرده فروشی ها شدت می گیرد و سازمان تعزیرات با قائم مقام وزارت صمت در 

امور بازرگانی، همکاری خواهد داشت.
رحیمی تصریح کرد: لایحه جامع وکالت در قوه قضائیه و وزارت دادگستری در دست تدوین است.

وی از اجباری شــدن گرفتن وکیل در بســیاری از دعاوی در قالب لایحه مذکور خبر داد و در عین 
حال گفت: هزینه وکلا از طریق بیمه وکالت باید جبران شود، این اتفاق موجب بهبود وضعیت درآمدی و 

تضمین شغلی وکلای دادگستری می شود.
معاون رئیس جمهور: 

با استجازه رهبری و دستور رئیس جمهوری
مشکل مالی راه آهن دورود به خرم آباد رفع شد

خرم آباد- خبرنگار کیهان:
معاون اجرائی رئیس جمهور گفت: با پیگیری های وزارت راه و دکتر شفقت استاندار 
لرســتان، با استجازه رهبری و دستور رئیس جمهوری مشکل تامین منابع مالی پروژه 
ریلی دورود به خرم آباد با استفاده از تهاتر نفت و استجازه رهبری مبنی بر تخصیص ارز 

از منابع صندوق توسعه ملی رفع شد.
معاون اجرائی رئیس جمهور در جریان بازدید از روند اجرای پروژه راه آهن دورود- خرم آباد با 
بیان اینکه راه آهن لرستان پروژه ای ملی و بین المللی است که کریدور شمال به حنوب را تکمیل 

می کند، افزود: رئیس جمهور بر تسریع در اجرای آن تاکید کرده است.
منصوری با بیان اینکه پروژه راه آهن دورود- خرم آباد جزو کریدورهای اصلی است که دسترسی 
به مسیرهای ریلی بین المللی را تسهیل می کند، تصریح کرد: بخش زیادی از کالاهای مورد نیاز 
کشور از بندر امام خمینی)ره( وارد کشور می شود که سالانه بیش از ۶۰ میلیون تن انواع کالا از 

منطقه باید جابه جا شود که تسریع در ساخت راه آهن یاد شده بسیار ضروری است.
منصــوری اعتبار مورد نیــاز این پروژه را ۵۰۰ هزار میلیارد ریال ذکر کرد و گفت: این پروژه 
منابع مالی فراوان نیاز دارد که تزریق ۱.۲ میلیارد دلار از منابع صندوق توســعه ملی با استجازه 
مقام معظم رهبری تایید شده و به دستور رئیس جمهوری فرآیند عملیات تهاتر نفت آغاز گردیده  
که در اسرع وقت محموله مناسب نفت برای تامین منبع مالی این طرح تحویل پیمانکار می شود.

رئیس جمهوری ورزشگاه 15 هزار نفری خرم آباد را 
افتتاح می كند

خرم آباد -خبرنگار کیهان:
دکتر کرامت نرگس نژاد گفت: ورزشگاه 15 هزار نفری خرم آباد در آینده نزدیک در 

سفر دوم رئیس جمهوری به لرستان افتتاح می شود.
مدیرکل اجرائی مناطق ۵ و ۶ سازمان مجری ساختمانها و تاسیسات دولتی و عمومی کشور 
در جریان بازدید از ورزشگاه ۱۵هزار نفری  خرم آباد گفت: عملیات ساخت این پروژه در سال ۸۸ 
در زمینی به مساحت ۲۰ هکتار آغاز شده و عملیات اجرائی با پیگیری وتلاش مجدانه دکتر نبیان 
معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل سازمان مجری ساختمانها و تاسیسات دولتی و عمومی 
کشورتامین اعتبارات شده که از پیشرفت قابل توجهی برخوردار است و در آینده نزدیک در سفر 

رئیس جمهوری افتتاح می شود. 
وی بهای تمام شــده پروژه را با ۸۰ میلیارد مطالبات پیمانکاران بالغ بر ۳۰۰ میلیارد تومان 

عنوان کرد و افزود: ۷۰ درصد اعتبارات این پروژه طی سه سال اخیر اختصاص یافته است.

رئیس قــوه قضائیه گفــت: گرانبهاترین و 
ارزشمندترین سرمایه ما در قوه قضائیه، قضات 

و کارکنان هستند.
به گزارش مرکز رســانه قوه قضائیه، حجت الاسلام 
و المسلمین غلامحسین محسنی اژه ای طی سخنانی در 
مراسم تحلیف قضات جدیدالورود دستگاه قضائی، ضمن 
اشــاره به جایگاه رفیع قضات در جامعه، اظهار داشت: 
گرانبهاترین و ارزشمندترین سرمایه ما در قوه قضائیه، 
قضات و کارکنان هستند؛ اگر خدای  ناکرده به این سرمایه 
خدشه ای وارد شود، با تجویز و تجهیز بالاترین و بهترین 
ابزار و امکانات نیز تحقق کامل و جامع قضای اســلامی 

میسر نخواهد بود.
محسنی اژه ای بیان داشت: ما در قوه قضائیه موظفیم 
به »حکم به حق«، »حکم به عدل و قســط« و »حکم 
به ما انَزَل الله«. اگر غیر از این باشــد، در ردیف کافران 
یا ظالمان هســتیم و اگر منطبق با این باشد، در مرتبه 
عمل به کارِ خداوند و انبیاء هستیم؛ در این جا مرز خیلی 

دقیقی وجود دارد.
وی تاکید کرد: برای قضاوت در مدار حق و عدل و 
قسط و ماانَزَل الله، باید ابتدا به خودمان و نفس مان مسلط 
باشــیم؛ اگر خدای ناکرده تابعِ هوا های نفسانی شدیم و 
یــا تحت نفوذ دیگران قرار گرفتیم، در آن صورت، برای 
مــا که در منصب خطیر قضاوت هســتیم، چالش های 

عدیده ای ایجاد می شود. 
رئیــس قوه قضائیه بیان داشــت: ما در دســتگاه 
قضائی و به طور ویژه در معاونت منابع انســانی دستگاه 
قضا، باید بســتر های رشــد و تعالی قضــات در همه 
عرصه هــا و ابعاد، اعم از ابعــاد معنوی و مادی و علمی 
را فراهم آوریــم و به گونــه ای تمهید مقدمات کنیم که 
قاضی ما از آســیب هایی که ممکن اســت دامن گیر او 

شود، مصون بماند.
محســنی اژه ای تصریح کرد: بدون  تردید دام های 

شیطان و شــیطان صفتان و توطئه چینی افرادِ ظالم و 
جائر و مُتجاســر برای شخصِ عهده دارِ منصب قضاوت 
که هدفش اقامه قسط و عدل و احیای حق و استیفای 
حقوق مردم و مظلومان است، بیشتر و گسترده تر است؛ 
به همین جهت، خودِ شما که عهده دارِ منصب قضاوت 
خواهید شــد، باید از جهات مختلف بســیار مراقبت و 
مواظبــت کنیــد و اگر خدای ناکرده گامــی را به خطا 
برداشتید، بلافاصله جبران  مافات کنید و اجازه ندهید 
که در دَرّه فروغلتید. ما نیز موظف و مکلفّ به صیانت و 
حفاظت از شما هستیم؛ صیانت و حفاظتی که با هدف 

جلوگیری از لغزش شما می باشد، نه مچ گیری. 
وی بیان داشــت: خودِ شــما که عهده دارِ منصب 
قضاوت می شــوید باید در حوزه امور صیانتی، ذکاوت 
و هوشیاری بالایی از خود نشان دهید؛ ممکن است در 
مکانی که دعوت می شوید و یا امتیازی که از سوی فردی 

به شما تعلق می گیرد، دامی پهن باشد و فردِ دعوت کننده 
یا امتیاز دهنده، نه در زمان حال، بلکه فی المثل دو الی 
ســه سال بعد، به واسطه آن دعوت و آن امتیاز، از شما 
توقعی را داشــته باشــد؛ توجه کنید که اموری ممکن 
اســت برای دیگران مُباح باشد، اما برای ما نه. در حوزه 
فعالیت در فضای مجازی نیز باید به شدت مراقبت کرد.

رئیس قوه قضائیه گفت: قاضی نباید از مشورت کردن 
با صاحبنظران و اهل فن، اجتناب و احتراز داشته باشد؛ 
مشــورت کردن منافاتی با استقلال قاضی ندارد؛ گاهی 
برداشت های متفاوتی از یک قانون یا مقرره وجود دارد؛ 
گاهی در تشخیص موضوع و تطبیق مصادیق اختلاف نظر 
وجود دارد؛ لذا یک قاضی به منظور رفع شبهات و برای 
صدور آرای متقن و نزدیک به حق، باید مشورت کند و 

در نهایت تصمیم مقتضی را خود اتخاذ کند.
محســنی اژه ای ادامه داد: گاهی فردی در محضر 

دادگاه در مقابل قاضی می ایســتد که از سواد حقوقی 
برخوردار نیســت و وســع مالی برای گرفتن وکیل نیز 
ندارد، لذا نمی تواند مافی الضمیر و منظور و مطلب خود 
را به قاضی عرضه کند؛ در این جا شــاید لازم باشد که 
قاضی وقت بیشتری را به آن فرد اختصاص دهد؛ البته 
این یک اصل است که فرد نباید در دادگاه از چهارچوب 
موضوع پرونده خارج شــود. گاهی نیز فردی که به علم 
حقوق آشــنا نیســت و وکیل نیز ندارد و یا وکیلش به 
وظیفه اش عمل نکرده، مکتوبی را که قواعد حقوقی در آن 
رعایت نشده به قاضی ارائه می دهد، در این جا اگر قاضی 
به مردود کردن آن مکتوب و دست نوشــته  غیرحقوقی 
مبادرت ورزد، شاید نارضایتی در آن فرد ایجاد شود و یا 

خدای ناکرده حقی تضییع شود. 
پیش از ســخنان رئیس قوه قضائیه، معاون منابع 
انسانی و امور فرهنگی قوه قضائیه طی سخنانی گفت: 
امروز و در این مراســم، ۳۲۵ نفر از قضات جدیدالورود 
دستگاه قضائی شامل ۲۰۰ فارغ التحصیل دانشگاه های 
سراسر کشور و ۱۲۵ نفر از حوزه های علمیه استان های 
قم، آذربایجان شرقی، خراسان رضوی و اصفهان، برای 
شــروع به کار خــود در عدلیه، ســوگند یاد می کنند. 
همچنین ۱۱ تن از خواهران نیز که دوره های آموزشی 
و کارورزی را طی کرده اند، از امروز کار خود را در دستگاه 

قضائی آغاز خواهند کرد.
الفــت افزود: تعداد قابل توجهی از این ۳۲۵ قاضی 
جدید الورود به دســتگاه قضائــی، رتبه های یک رقمی 
و دو رقمی کنکور در مقاطع کارشناســی، کارشناسی 
ارشــد و دکتری بودند و سه نفر از آن ها نیز حافظ کل 

قرآن کریم هستند.
در بخش پایانی این مراســم، آیین تحلیف و ادای 
ســوگند قضات جدید الورود دستگاه قضائی برگزار شد 
و تعدادی از نفرات برتر توســط رئیس قوه قضائیه مورد 

تقدیر قرار گرفتند.

وزیر امور خارجه کشورمان گفت: دو روز مانده به 
شروع عملیات وعده صادق، درخواست غربی ها این 
بود که اگر می خواهید بزنید محکم نزنید و سعی کنید 
شدت عملیات کاهش پیدا کند، ضمن اینکه جمهوری 
اسلامی ایران خود تصمیم گرفت که چگونه بزند و از 
چه نقطه ای عملیات را انجام دهد و اجاره ندادیم تحت 
تاثیر فشارهای دیگران تصمیم گرفته شود اما به طرف 
آمریکایی گفتیم ریشه در حل بحران غزه است و شما 

باید بر این موضوع تمرکز کنید.
حسین امیرعبداللهیان، وزیر امور خارجه، روز چهارشنبه 
در حاشیه نشست هیئت دولت در مورد آتش بس در غزه اظهار 
داشت: حماس در چهارچوب اصول خود در یک طرح واقع 
بینانه پاسخ ابتکار پیشنهادی مصر و قطر را ارائه کرده است 
و تصور می کنیم اگر آمریکایی ها و غربی ها به وعده خود عمل 
کنند و نســبت به آتش بس در این مرحله به معنای واقعی 
پایبند باشــند، همه چیز برای یــک آتش بس پایدار و حل 

مسئله فراهم است.
به گزارش ایرنا، وی تصریح کرد: به طور طبیعی نتانیاهو 
و انــدک افراد افراطی در آن ســوی این معادله همه تلاش 
خود را برای تداوم جنگ به کار می برند زیرا آتش بس و پایان 
جنگ می تواند به معنای بحران جدید در داخل سرزمین های 

اشغالی باشد.
وزیر امور خارجه عنوان کرد: در پی حمله گســتاخانه 
و خلاف مقررات بین المللی که علیه ســفارت ما در دمشق 
انجام شد هشدار دادیم اگر در هر مقطعی از اقدام ما، آمریکا 
وارد اقدام علیه منافع جمهوری اسلامی شــود پاسخ ما روی 

پایگاه های آمریکا در منطقه فوری و قطعی خواهد بود.
امیرعبداللهیان با اشــاره به اینکه به دوســتانمان در 
کشورهای منطقه که پایگاه های نظامی آمریکا در آنجا قرار 
دارد قبل از عملیات وعده صادق گفته بودیم روابط ما با شما 
مبتنی بر دوستی و برادری است، ادامه داد: دفاع مشروع ما در 
چهارچوب تقویت همکاری ها و امنیت منطقه ای است اما اگر 
آمریکا دست از پا خطا کند پایگاه هایش را هدف قرار می دهیم.
وی تصریــح کــرد: در گفت و گوهــا و پیام های بعدی 
ســعی کردیم این پیام را به دوستان و کشورهای همسایه 

منتقل کنیم.
وزیر امور خارجه کشــورمان افزود: عمدتا کشــورهای 
همسایه قبل از آغاز عملیات به ما در مسیر دیپلماسی اعلام 
کردند که ما اجازه نخواهیم داد از مبدا کشورمان هیچ گونه 

تعرضی علیه ایران صورت گیرد.
امیرعبداللهیان یادآورشد: امید است پاسخی که ایران به 
گستاخی رژیم صهیونیستی داد کمک کند که هرچه زودتر 

بحران در منطقه فروکش کند و حقوق فلسطینیان در این 
چهارچوب تامین شود و به طور قطع ما در مسیر دوستی و 
همکاری هرچه بیشتر با همسایگان و همه کشورهای منطقه 

و جهان حرکت می کنیم.
وی با مثبت ارزیابی کردن سفر رافائل گروسی به ایران 
گفت: هر وقت گروســی در مسیر قانونی عمل کرده است، 
مسائل خوب پیش رفته اما هر زمان که تحت تاثیر فشارهای 

بیرونی قرار گرفته، حواشی ایجاد شده است.
وزیر امــور خارجه تصریح کرد: موضوعات مهمی برای 
همکاری هــای نیرومندتر آژانــس بین المللی انرژی اتمی و 
ایران در این ســفر مطرح شد و ما تلاش می کنیم تا مسائل 
باقی مانده در مسیر همکاری های فنی و نه فشارهای سیاسی 

حل و فصل شود.
امیر عبداللهیان در مورد آتش بس در غزه اظهار داشت: 
زمانی که قرار شد عملیات وعده صادق انجام شود، غربی ها و 
به ویژه متحدین آمریکا در حوزه اروپا تماس های خیلی فشرده 
با ما داشتند و درخواست اول آنها این بود که خویشتنداری 
کنید و به اقدام جنایتکارانه رژیم صهیونیستی در حمله به 
کنسولگری ایران در سوریه پاسخ ندهید که ما گفتیم حتما 

به اسرائیل پاسخ داده خواهد شد.
وی اضافــه کرد: دو روز مانده به شــروع عملیات وعده 
صادق، درخواست غربی ها این بود که اگر می خواهید بزنید 
محکم نزنید و سعی کنید شدت عملیات کاهش پیدا کند، 
ضمن اینکه جمهوری اسلامی ایران خود تصمیم گرفت که 
چگونــه بزند و از چه نقطه ای عملیات را انجام دهد و اجاره 

ندادیم تحت تاثیر فشارهای دیگران تصمیم گرفته شود اما 
به طرف آمریکایی گفتیم ریشــه در حل بحران غزه است و 

شما باید بر این موضوع تمرکز کنید.
وزیر امور خارجه اظهار داشت: ما طبق یک توافق نانوشته 
با طرف های غربی، بر آتش بس در غزه تمرکز داشتیم و غربی ها 
به ما گفتند ما در این مسیر حرکت خواهیم کرد و امروز آثار 

مثبتی در این رابطه ظاهر شده است.
امیرعبداللهیان درباره میدان مشترک گازی آرش گفت: 
این موضوع فنی است از اینکه به رسانه ها کشیده شود، اجتناب 
خواهیم کرد به طرف کویتی هم گفتیم کشــیده شدن این 
موضوع به رسانه ها به مصلحت دو طرف نیست، در این رابطه 

باید مذاکرات فنی و حقوقی انجام شود.
وی خاطرنشان کرد: گفت وگوی خوبی با سامح شکری 
وزیر خارجه مصر داشــتیم و در مسیر تدوین یک نقشه راه 

برای روابط دوکشور هستیم.
امیرعبداللهیان:

جایگاهترکیهدرسیاستهمسایگیایران
ویژهاست

خبر دیگر اینکه، »کایهان ترکمن اوغلو«، رئیس گروه 
دوستی پارلمانی ترکیه و ایران که در رأس هیئتی پارلمانی 
به کشورمان سفر کرده است، با وزیر امور خارجه کشورمان 
دیدار و درخصوص روابط و همکاری های فی مابین دو کشور 

گفت وگو کرد.
امیرعبداللهیان در این ملاقات با ابراز خرسندی از دیدار 
با نمایندگان مردم شریف و مسلمان ترکیه اظهار داشت: ملت 

ترکیه جایگاه و سهم شایسته ای در گسترش تمدن و فرهنگ 
اسلامی و اشاعه اخلاق و ارزش های انسانی داشته اند و امروز 

هم در حمایت از ملت مظلوم فلسطین نقش مؤثر دارند.
به گزارش مهر، وی جایگاه ترکیه در سیاست همسایگی 
ایران را ویژه دانســت و نقش آفرینی ایران و ترکیه به عنوان 
دو کشور قدرتمند در ایجاد ثبات پایدار در منطقه غرب آسیا 

را کلیدی ارزیابی کرد.
وزیر امور خارجه کشورمان با تمجید از نقش گروه های 
دوســتی پارلمانی دو کشــور در ارتقای مناسبات دوجانبه، 
تقویت دیپلماســی پارلمانی و تعاملات مستمر نمایندگان 
مجالس دو کشــور را در پیشــبرد دیپلماسی رسمی حائز 

اهمیت توصیف کرد.
امیرعبداللهیان با اشــاره به ســفر اخیر رئیس جمهور 
اسلامی ایران به ترکیه و توافقات صورت گرفته در هشتمین 
نشست شورای عالی همکاری های دو کشور، روند مناسبات 
در حوزه های مختلف را رو به رشد ارزیابی نمود و اظهار داشت: 
اراده رؤسای جمهور دو کشور گسترش مناسبات به ویژه در بعد 

اقتصادی در راستای منافع مشترک دو ملت است.
وزیر امور خارجه کشــورمان با اشاره به همکاری های 
نزدیک جمهوری اســلامی ایران با ترکیــه در بحران غزه، 
تصمیم رئیس جمهور ترکیه در قطع مناسبات تجاری با رژیم 

صهیونیستی را اقدامی مؤثر و ارزشمند عنوان نمود.
کایهــان ترکمن اوغلو، رئیس گروه دوســتی پارلمانی 
ترکیه و ایران نیز در این دیدار با ابراز خرســندی از سفر به 
جمهوری اسلامی ایران و تقدیر از حسن میزبانی کشورمان 
اظهار داشت: جمهوری اسلامی ایران همواره یاور مظلومان 
بوده و در تحولات اخیر غزه و فلسطین شاهد حمایت مؤثر 
دولت و ملت ایران از مردم مظلوم فلســطین هستیم و این 

رویکرد از نظر ما درخور تقدیر و تشکر است.
وی در ادامه حمله تروریستی رژیم اسرائیل به سفارت 
جمهوری اســلامی ایران در دمشــق را قویاً محکوم نمود و 
تاکید کرد: برای کاهش تنش در منطقه توقف نسل کشــی 

در غزه ضروری است.
کایهان در ادامه با اشــاره به روند رو به رشد مناسبات 
اقتصادی و تجاری دوجانبه و توافقات انجام شده در نشست 
اخیر رؤسای جمهور دو کشور در آنکارا، بر حمایت پارلمان 
ترکیه از ارتقای مناسبات دو کشور، رفع موانع موجود و تسریع 

در اجرای توافقات مشترک تاکید کرد.
در این دیدار متین ارگون، دوغان بکین، بنیامین بزگیک و 
خانم زحل کاراکوچ دورا اعضای گروه دوستی پارلمانی ترکیه و 
آقای عادل نجف زاده، رئیس گروه دوستی پارلمانی جمهوری 

اسلامی ایران و جمهوری ترکیه نیز حضور داشتند.

امیرعبداللهیان: 

غربی ها قبل از عملیات وعده صادق
 به ما گفتند اگر می زنید، محکم نزنید!

به  بارها  اســلامی گفت:  رئیس مجلس شورای 
نمایندگان تأکید کردم که بار دولت، بار سنگینی است، 
هرچقدر می توانیم تسهیلگری برای پیشرفت کار دولت 

انجام دهیم تا مردم ذی نفع نهائی باشند.
محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس شــورای اسلامی در 
نشست با اعضای هیئت بررسی و تطبیق مصوبات دولت با 
قوانین با بیان اینکه تشکیل هیئت تطبیق مصوبات یکی از 
اصول قانون اساســی است که می تواند ضامن اجرای قانون 
باشد، افزود: بنده از روز اول خودم را مکلف دانستم که هرچه 
ایــن جمع تصمیم گرفت، همــان را مبنا قرار دهم و حتی 

توصیه ای هم نداشتم.
رئیــس قوه مقننه با بیان اینکه این ظرفیت وجود دارد 
که موضوعات در هیئت تطبیق سیاست زده شود، ادامه داد: 
خدا را شاکریم که مسائل با دقت و به صورت کارشناسی مورد 
بررسی قرار گرفت تا امور به دور از هرگونه سیاست زدگی مورد 

رسیدگی قرار گیرد.
به گزارش ایســنا، وی تصریح کرد: بارها به نمایندگان 
تأکید کردم که بار دولت، بار ســنگینی اســت و هرچقدر 
بتوانیم تســهیلگری برای پیشرفت کار دولت انجام دهیم تا 

مردم ذی نفع نهائی باشند.
رئیس مجلس شورای اسلامی با یادآوری اینکه این جلسه 
در دوره یازدهم آخرین جلسه ای است که برگزار می شود، از 
اعضای هیئت تشکر کرد و گفت: تشکر ویژه تری هم از کارگروه 
ویژه دارم که مصوبات خارج از دولت که به کارگروه ارســال 
می شد را بررسی می کردند تا تبعات حقوقی این مصوبات نیز 

مورد ارزیابی و تحلیل قرار گیرد.
وی اضافه کرد: اولاً برای این موضوعات فوری که عمدتاً 
در شورای عالی اقتصادی و جلسات سران قوا اتخاذ می شد، 
قید زمانی در نظر گرفتیم و ثانیاً از دولت درخواست کردیم 
اگر به این مصوبه برای دائمی شدن نیاز دارد، لایحه به مجلس 
ارائه کند. اگر اجرای این مصوبات زمان بر باشد، بی قانونی در 

کشور ایجاد می کند.
قالیباف اضافه کرد: مرکز پژوهش های مجلس به لحاظ 
تخصصی روی موضوعات کار می کرد اما من می خواستم به 
لحاظ حقوقی نیز مصوبات خارج از دولت را مورد بررسی قرار 

دهند تا عارضه کمتری داشته باشد.
رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به ترکیب هیئت 
تطبیق تصریــح کرد: وقتی به ترکیــب این هیئت نگاهی 
می اندازیم، درمی یابیم که این جمع به حد کفایت صلاحیت 
اظهارنظرهای حقوقی در هر حوزه ای را دارد و موجب اعتبار 

مجلس است.
وی یادآور شد: به دوستان دولت و رئیس هیئت تطبیق 
نیز بارها گفته ام که تا جایی که می شود با هم گفت وگو داشته 
باشند و پس از حکم اولیه فرصت برای اصلاح داده شود و من 
حتی ســلایق شخصی خودم در حد مدیریتی را هم اعمال 

نکردم و نظرم، نظر هیئت تطبیق بوده است.
در این نشست برخی از اعضای هیئت بررسی و تطبیق 
مصوبات دولت با قوانین در ســخنانی کوتاه به بیان نظرات 

خود پرداختند.
بررسی۲هزارو۶۹۰مصوبهدرمجلسیازدهم

توسطهیئتتطبیق
محســن اســماعیلی، رئیس هیئت بررسی و تطبیق 
مصوبات دولت با قوانین با اشاره به پایان دوره یازدهم مجلس 
گزارش مختصری از عملکرد هیئت بررسی و تطبیق مصوبات 
دولت با قوانین ارائه کرد و گفت: در دوره یازدهم ۴۷۵ جلسه 
اعم از جلســات عمومی و کارگروه ها برگزار شد که ۲۶۹۰ 
مصوبه مورد بررسی قرار گرفت و بررسی هیچ مصوبه ای در 

این هیئت به تأخیر نیفتاد.
وی یادآور شد: از ۲۶۹۰ مصوبه برای ۷۱۰ مصوبه رأی 
مقدماتی صادر شد و برخی از این موارد وقتی به دولت ارجاع 
شــد نسبت به رفع اشکال آن اقدام شد، ولی برخی که رفع 
ایراد نشد، منجر به صدور رأی نهائی از جانب رئیس مجلس 
شــد که مجموعه این موارد که منجر به رأی نهائی شد، به 
۳۸۵ مورد رســید و ۲۱۶۱ مورد نیز اصلًا مشکلی نداشت و 
مورد تأیید قرار گرفت؛ یعنی ۸۰ درصد مصوبات در ابتدا تأیید 

شده و نهایتا ۱۴ درصد مغایر نهائی داشته ایم.
اسماعیلی ضمن تشکر از اعضا و کارشناسان و مشاوران 
هیئت بررسی و تطبیق مصوبات دولت با قوانین که با حداقل 
نفرات و صرف زمان تلاش بسیاری را با دقت صرف کردند، 
افــزود: یکی از اقدامات خوبی که در این دوره صورت گرفت 

این بود که تمامی مذاکرات انجام شده در هیئت تطبیق از 
زمان تأسیس به صورت صوت دیجیتال آماده شد و تمامی 
کاست های قدیمی جمع شد و در راستای شفافیت که شعار 
رئیس و نمایندگان این دوره مجلس بود، آرای رئیس مجلس 
ضمن اینکه در روزنامه رسمی منتشر می شد به صورت کتاب 

هم منتشر شد.
رئیس هیئت بررسی و تطبیق مصوبات دولت با قوانین 
تصریح کرد: از سوی دیگر باید شهادت دهم و بارها در جلسات 
دیگر نیز گفته ام که دکتر قالیباف حتی یک مورد در دوره ای 
که گذشت، در کار هیئت مداخله نکرد در حالی که این حق 
قانونی رئیس مجلس است و هرچه هیئت رأی داد همان ابلاغ 
شد و این باعث شد که اقتدار هیئت و حرمت قانون حفظ شود.

وی با بیان اینکه تلاش ما این بود که گره ای در کار دولت 
ایجاد نشود، گفت: امیدواریم خداوند تلاش همه دوستان را 
بپذیرد و کارهایی که در هیئت صورت گرفت، سنت حسنه ای 

باشد که حرمت قانون در کشور حفظ شود.
هیئت »تطبیق مصوبات دولــت با قوانین مجلس« با 
اســتناد به فراز پایانی اصل۱۳۸ قانون اساسی تشکیل شده 
است. وظیفه این هیئت، تطبیق همه مصوبات هیئت دولت 
با قوانین مصوب مجلس شورای اسلامی است. هیئت »تطبیق 
مصوبات دولت با قوانین مجلس« هر مصوبه ای را که هیئت 
دولت مخالف قوانین تصویب کرده باشــد، احصا و آن را به 
رئیس مجلس گزارش می کنــد. رئیس نهاد قانونگذاری نیز 
طبق تکلیف قانونی اصل ۱۳۸ قانون اساسی، آن را به رئیس 
قوه مجریه ابلاغ می کند تا نســبت به اصلاح آن اقدام کند. 
دولت صرفاً ۱۵روز فرصت دارد مصوبه   موردنظر را اصلاح کند، 
در غیر این صورت بر اســاس ماده یک قانون مدنی، مصوبه 

دولت ملغی می شود.
قالیباف:درتلاشهستیمدرپایانبرنامههفتمتوسعه

هلالاحمربتوانددررتبهاول
درسطحجهانیقرارگیرد

قالیباف همچنین در همایش رؤسای شعب هلال احمر 
سراســر کشور به مناسبت روز جهانی هلال احمر و صلیب 
ســرخ بیان کرد: یکی از نقش های بی بدیل هلال احمر در 
دوران جنگ این بود که با همکاری صلیب ســرخ وضعیت 

عزیزانی را که در دوران جنگ مفقود می شدند و خانواده  آنها 
از آنها مطلع نبود و نمی دانستند که فرزندان آنها و یا پدران 
آنها کجا هستند، پیگیری می کرد. بعد از دو سال نامه ای از 
این افراد به دست خانواده های آنها می رسید. این از کارهای 
برجســته هلال احمر بود. هلال احمر هــم در دوران جنگ 
با مجاهدت هایی که داشــت و هــم پس از دوران جنگ در 
رسیدگی به آزادگان و ارائه خدمات به آنها خوش درخشید. 
یکی از افتخارات بی نظیر سازمان هلال احمر این اقدامات بود. 

نباید از ذکر و یاد آنها غفلت کنیم.
رئیس مجلــس شــورای اســلامی خاطرنشــان کرد: 
امیرالمؤمنین علی )ع( می فرماینــد اگر یک خدمت و یک 
فعالیتی را انجام می دهید این سه ویژگی را سرلوحه کار خود 
قرار دهید. اگر می خواهید فعالیت شما روز به روز گسترده تر 
شود و موثرتر واقع شود باید به این سه نکته توجه کنید. اول 
کوچک شمردن خدمت تا زمانی که خداوند آن را بزرگ کند، 
دوم پنهان داشتن آن تا زمانی که خداوند آن را آشکار کند و 
سوم شتاب در برآوردن نیاز حاجت مندان. این امر برخاسته 
از مکتب قرآنی و اهل بیت)ع( ما است که همان جهت گیری 
الهی و اخلاقی در خدمت به مردم است و از افتخارات نظام 
جمهوری اسلامی ایران است. بی شک عزیزترین افراد کسانی 

هستند که با این روحیه کار خود را انجام می دهند.
وی ادامه داد: ما عظمت کار و اثرگذاری کار عزیزان در 
حوزه هلال احمر به ویژه جوانان را که بدون هیچ چشمداشتی 
در این سازمان خدمت می کنند درک می کنیم. این سازمان 
کاملا مردمی بوده و از دل مردم برخاســته است، ما هم در 
مجلس شورای اسلامی وظیفه خود را نسبت به این عزیزان 

می دانیم و به یکایک آنها افتخار می کنیم.
قالیباف گفت: ان شــاءالله همه مجموعه های کشــور 
ظرفیت های خود را در اختیار این سازمان قرار دهند، ما هم در 
بودجه و در برنامه هفتم توسعه در تلاش هستیم تا بتوانیم به 
این سازمان کمک کنیم تا در پایان برنامه هفتم توسعه بتواند 
در رتبه اول هلال احمر در سطح جهانی هم از بعد سرعت و 
هم از بعد دقت قرار گرفته و وظایف خود را انجام دهد. ما در 
مجلس شورای اسلامی نیز به همراه فراکسیون هلال احمر 

در کنار شما هستیم.

در نشست با اعضای هیئت بررسی و تطبیق مصوبات دولت با قوانین

قالیباف: هر چقدر می توانیم برای پیشرفت كار دولت تسهیلگری انجام دهیم


